
Z á p i s n i c a 
 

zo  zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu 
dňa 16.07.2014 

 
 
 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Martin Nebesník a oboznámil členov  s 
programom zasadnutia: 
1. Príprava školského roka 2014/2015 
2. Prerokovanie návrhov  na Cenu mesta a Čestného občianstva 
3. Rôzne 
 
Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie  
 
 
 
 

R o k o v a n i e 
 
 
1. Informáciu o príprave školského roka 2014/15 podala v zastúpení Mgr. Pregová. V 
týždni  od  25.8.  do  28.8.  sa  pripravujú  pedagógovia  na  začiatok  školského  roka.  Porada 
riaditeľov MŠ, ZŠ a ZUŠ  sa uskutoční  v tomto,  kedy   bude prednesená  Správa o výchovno‐
vzdelávacej činnosti škôl v školskom roku 2012/13. Riaditelia dostanú Pokyny a usmernenia 
OŠKaŠp pre  šk.rok 2014/15.i Školy  sa  riadia Pedagogicko‐organizačnými pokynmi MŠVVaŠ, 
ktoré  prinášajú  najdôležitejšie  zmeny  a  odporúčania    týkajúce  sa  školstva  i výchovno‐
vzdelávacieho procesu. 
Otvorenie  školského  roka  na  školách  sa  uskutočni  2.9.  (utorok)  za  účasti  poverených 
zástupcov mesta s odporúčaným programom. 
Aj počas prázdnin prebieha údržba a rekonštrukcia na školách. 
Údržba a opravy na školských zariadeniach počas prázdnin sa realizuje na základe vopred 
pripraveného harmonogramu prác, ktorý stanovil Odbor školstva ešte počas školského roka 
v spolupráci so školami a školskými zariadeniami.  
Harmonogram prác vychádza z potrieb šk. zariadení ,kde sa kladie dôraz na   zápisy  z 
hygieny, dodržiavanie  zákonov BOZ  a v neposlednom rade vytvorenie  kvalitných podmienok pre 
výučbu. 
 V tomto čase  prebieha oprava havarijného stavu šatní a spŕch na  ZŠ P. Horova . Vymieňa sa prívod 
vody ,opravuje elektroinštalácia vrátane výmeny osvetlenia  . momentálne prebieha výmena 
obkladov  a nového rozvodu teplej vody do spŕch. Ďalej sa bude pokračovať v hygienickej maľbe 
stropov a stien , náter cokľov a výmena dlažby v priestoroch chodby telocvične. V pláne je aj oprava 
fasádnej omietky   šatní . Práce realizujú Služby mesta Michalovce s.r.o. 
Financovanie týchto prác  je z rezervy odboru  školstva z položky  opravy a údržby  . 
V auguste je plánovaná  výmena starých hlinikových rozvodov elektroinštalácie  v počítačových 
učebniach na ZŠ Moskovská .Na   ZŠ Komenského sa plánuje oprava 2 tried pre prvé ročníky a to :‐
výspravky stien a stropov , výmena svietidiel a náter cokľov. 
Z originálnych kompetencií  
Tento rok sa realizuje oprava  2 ks nad sebou umývarky  a WC na IV. MŠ ulica Školská , kde sa rieši 



v prvom rade havarijný stav odpadového potrubia , výmena rozvodov vody a elektroinštalácií   
a následne výmena zdravotechniky ako celku. 
V mesiaci august  sa bude realizovať  havarijná údržba prívodu vody vo WC na XVIII.MŠ ulica 
Leningradská  
Počas opravy vody sa vymenia   skorodované batérie , poškodený obklad  a následné sa vymení 
zariadenie ako umývadla, sifóny a sfunkčí sa sprchovací kút pre deti.  
Do začiatku nového školského roka sa prevedú hygienické maľby kuchýň na  MŠ Masarykova , 

Švermu.,Komenského a Školská.  

Okrem  toho   sa zrealizuje údržba  šatní , chodieb  výspravky  v triedach na viacerých MŠ. 

Pred začiatkom školského roka  po hygienickej očiste a údržbe zamestnancami škôlky sa urobia 

revízie pracovných strojov a zariadení v školských kuchyniach  , vrátané revízie zdvíhacích zariadení – 

výťahov a iné revízie v zmysle zákona. 

 
2. Prerokovanie návrhov  na Cenu mesta a Čestného občianstva 
Predseda  komisie  informoval  členov  o návrhoch  na  Čestné  občianstvo  a Ceny mesta,  ku 
ktorým  sa  komisia  môže  vyjadriť  a odporúčať  na  udelenie  jednotlivým  občanom 
a organizáciam.  Komisia  na  svojom  zasadnutí  tiež  prerokovala  predložený  návrh  na  Cenu 
Košického samosprávneho kraja   a odporúča Mestskému zastupiteľstvu schváliť   túto cenu 
v roku 2014 podľa predloženého návrhu: Ing. Vladimírovi Sekelovi. 
Členovia komisie súhlasili s predloženými návrhmi a odporúčali MsZ návrhy schváliť. Návrhy 
sú v prílohe zápisnice. K tomuto bodu vydala komisia stanovisko. 
                                                                                
 
 
 
                                                                                                  Mgr. Martin Nebesníkv.r.                             

predseda komisie 
                                                                                                                                                                                                  
 
 
Zapísala: Juliana Pregová 
 
 


